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  :נושאי דברים

  

  :ץ"ר הנהלת אומ" יו–אריה אבנרי 

הנוכחים ומתנצל בשם החברים שהודיעו שנבצר מהם מלהגיעברגע האחרון מסיבות מברך את 

   .שמואל שנהר, י פרידמןחל, רוני סרנת, מיכל סנונית, דני יתום, עמוס אריכא, שולמית אלוני: אישיות
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  :ר המועצה" יו–מיכאל קורינאלדי ' ד פרופ"עו

תם של ארבעת החברים כולם מצביעים בעד הצטרפו. מבקש מהחברים לערוך הצבעה לחברות

  .החדשים

  .ץ"מבקש מאריה אבנרי לעדכן בקצרה על הפעילות השוטפת של אומ
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  :ץ"ר הנהלת אומ" יו–אריה אבנרי 

  :י שני עורכי דין בהתנדבות"ץ ע"צ מטעם אומ"בגל שתי עתירותלאחרונה הוגשו 

  

ת מניות בנק נגד פרקליט המדינה על החלטתו שלא להעמיד לדין את אהוד אולמרט בפרשיי .1

 .לאומי

 .ד אורי מסר בשל מעורבותו בפרשיות אולמרט"להעמיד לדין את עו .2

  

  

ניצב יואב , ץ נמצאת בקשר שוטף עם ראש אגף חקירות ומודיעין של משטרת ישראל"מעדכן שאומ

  .י המשטרה"ץ מטופלות ע"ותלונותיה של אומ', סגלוביץ

  

  .המלצות לשינוי בנהלי פרס ישראלחו האחרון "ץ המבקר פרסם בדו"בעקבות פעילות אומ

האמונה  , שהקים מבקר המדינה, פרידמן' ץ הופיעה בפני הועדה הציבורית בראשותו של פרופ"אומ

  . ההצעותמצורף מסמך –ונתנה המלצותיה למיגור התופעה " שלטון-הון"על נושא ה

  

  :ר המועצה" יו–מיכאל קורינאלדי ' ד פרופ"עו

הולילנד רק פקח . חום התכנון והבניה מתרחשות בכל רחבי המדינהתופעות חריגות של שחיתות בת

היא , כמו בפרויקט הולילנד, בעיה עיקרית בתחום התכנון והבניה. את עיני הציבור לנוכח התופעה

ניתן רק לעצור פרויקטים . אי אפשר להרוס מבנה קיים. שהציבור מוצא עצמו עם פרויקטים מכוערים

שלי בירושלים מסתבר שהרבה מאד פרויקטים במרכז העיר נגועים מחקירה אישית . שטרם נבנו

  .בכל פרויקט אחוזי הבניה גבוהים ממה שאושר מלכתחילה. בשחיתות

כתבתי למבקר המדינה בעניין ועדות התכנון והבניה בירושלים ובשלטון המקומי בפרט והוא ענה 

  .ח הבא"שההיבט המוניציפאלי יועלה בדו

קיבלה את פרס המבקר המצטיין , שלומית רובין, קרת עיריית ירושליםאני רוצה להזכירכם שמב

  .ואפילו היא לא הצליחה בכל מלחמותיה בתחומי העיר ירושלים, ץ"בטקס של תנועת אומ

 ייתכן וזה –עקרון פומביות הציבור = אני מציע להנהיג שקיפות בכל הקשור בתחומי התכנון והבניה 

לטעמי יש למנות שופט בדימוס שיעמוד בראשות כל ועדה , ףבנוס. ימנע חלק מהחשש לשחיתויות

הכוללת ,כיום עומדת על הפרק הרפורמה בחוקי התכנון והבנייה . לתכנון ובניה וועדה מחוזיתמקומית

גם הצעה לצרף לוועדה המקומית לתכנון ובנייה שלושה נציגי ציבור מקצועיים שימונו על ידי וועדה 

  . בל אינה מספיקהא,זו הצעה טובה .ברשות שופט

  

  :גדעון ביגר' פרופ

בל נשכח . או אדריכלים/ד במקום מתכנני ערים ו" עו- קיימת חוסר ידיעה של העוסקים בנושא 

הבעיה העיקרית בישראל היא . שהועדה המקומית היא גוף דמוקרטי שבה יושבים נבחרי ציבור

  .רת פרצותשקיים שינוי ייעוד נקודתי והמערכת בנויה בצורה חקיקתית המאפש

  

  :קולט אביטל

פרויקטים כמו ספרי ומלון ארבע , באמצעות מאבק ציבורי קשה ביותר, תושבי ירושלים הצליחו למנוע

צריך לחבור לועדי תושבים מקומיים . קורינאלדי צודק בעניין השקיפות' אני חושבת שפרופ. העונות

  .שיודעים מה קורה בשטח ולתת להם רוח גבית
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  :עצהור המ"מ יו" מ– וירשובסקי ד מרדכי"עו

שופט . אני רואה טעות להציע שופט בדימוס כחלק אינטגרלי מהועדה המוניציפאלית לתכנון ובניה

מציע לעבור על חוק התכנון והבניה החדש המוצע בימים . כזה לא ייתן את התוצרת לה אנו מייחלים

ש את המלחמה בשחיתות ולא ץ תדגי"מציע שאומ. אלה בכנסת ולאתר בו את נקודות השחיתות

וכך , דבר לא יעזור אלא אם כן נפתח את מודעות הציבור באמצעות פעילויות חנוך והסברה. בתכנון

  .לציבור יהיו הכלים לחשוף ליקויים מראש

  

  :עמוס ברקוביץ

ץ אנשים אומרים לי שהתנועה בהחלט יכולה "פורום שבו אני מזכיר את אומרציתי ליידע אתכם שבכל 

  .לקידום נושאים שונים במדינה לת לפעולומסוג

צריך להגדיר . מציע להקים גוף פנימי שיבדוק את החוק ויציע הצעה. מחזק את דברי מר וירשובסקי

  .שיעזרו לנו לגבש את הצעתנו' איכות הסביבה וכיוצב, אדריכלים, אנשי מקצוע כמו מהנדסים

  

  :ץ"ר הנהלת אומ" יו–אריה אבנרי 

שבין היתר , האדריכלית אראלה גולן, ץ"הדיבור בנושא לנציגת תנועת אומאני מעביר את זכות 

  .ץ"אחראית על נושא התכנון והבניה באומ

  

  :ץ חברתי"ר שלוחת אומ" יו–אראלה גולן 

  .ץ במאבק בחוף פלמחים"קוראת לחברי המועצה לעזור לאנשי אומ

  . מה שקרה בהבימהשלא יקרה. א כחלק משמירת המורשת הבנויה"ובמאבק בהיכל התרבות בת

  

  :עצהור המ"מ יו" מ– וירשובסקי ד מרדכי"עו

  .ץ"מוכן להירתם למאבק של אומ. אני משמש כחבר בפורום המוניציפאלי לעניין היכל התרבות

  

  :אורן טוקטלי

לא מספיק לפתוח את . כיוון השקיפות הוא נכון מאד. מציע לא להיגרר לטיפול בפרשיות רבות מידי

אלא לקבוע בחוק שבכל מקום שיש חריגה יהיה צריך לפרסם באותיות , ועדותהדלתות לדיונים ב

  .קידוש לבנה בכדי לעורר את מודעות הציבור

  

  :ץ"ר הנהלת אומ" יו–אריה אבנרי 

כשהדגש יהיה על הבעיות הקיימות , נקים ועדה בנושא התכנון והבניה בראשותו של שמואל שנהר

עמוס , גדעון ביגר ,שמואל שנהר: שלושה חברי מועצהבועדה יהיו חברים. בנושא זה בירושלים

–ץ "בינתיים מונתה כחברה נוספת מטעם אומ( אראלה גולן וחבר נוסף: ץ" ושני חברי אומ ברקוביץ

  ).ר יוספה שטיינר"ד

  

  .אני מבקש מקולט לדווח לנו בקצרה על פגישה של חברי הועדה הפנימית שלנו עם מבקר המדינה

  

  :קולט אביטל

  :שני הנושאים המרכזיים אותם העלנו בפנין הם. יתה פגישה חיובית ועניינית עם המבקרכ ה"בסה

בעבר המבקר התנגד לכך . פעולה לחקיקה למען כך שמבקרי הפנים יהיו כפופים למבקר המדינה

אך כיום הוא פתוח יותר לנושא והבטיח להקים ועדה פנימית , משום שמשרדו לא היה ערוך לעניין

  . המהלךשתמליץ לו על
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  .ל ושר הבטחון"בנושא זה חלוקים הרמטכ. ל"הפרדה בין מבקרי הפנים של משרד הבטחון וצה

  

  

  :ץ"ר הנהלת אומ" יו–אריה אבנרי 

חברנו קלמן שחם הביע בפניי נכונותו לעמוד . ברצוננו להקים מרכז לחקר השחיתות בדינת ישראל

  .אשמח שיאמר מספר מילים. בראש הפרויקט הזה

  

  :קלמן שחם

אני חושב שיהיה נכון להקים מכון שיהיה מקושר לאוניברסיטה לחוג למשפטים בכדי לערב את 

  .הסטודנטים

ן קיימת אטימות של הציבור הרחב לגבי נושאי השחיתות וגם התקשורת ערכתי מחקר אישי קטן ולפי

  .אינה מלאת את תפקידה

 –מכון מחקר רציני עם קשר חקיקתי אם נקים . במדינת ישראל מתגוררים מליון מבקרים פוטנציאליים

  .נוכל לעשות משהו אמיתי ולשנות את פני הדברים

  

  :ץ"ר הנהלת אומ" יו–אריה אבנרי 

  . ונדווח עליה למועצה להקמת המכוןאנחנו נכין תכנית פעולה

  

  :קולט אביטל

  .ויותמציעה להקים אתר אינטרנט לטובת העניין שייתן פלטפורמה לציבור להגיב ולהעלות בו שחית

  

  :קלמן שחם

  .בעד הצעתה של קולט

  

  : ר המועצה" יו–מיכאל קורינאלדי ' ד פרופ"עו

  .להרצות בפני חברי המועצה, א"מפקד מחוז ת, ניצב שחר אילוןמזמין את 

  

  

  

  

  

  

  :על החתום

  

  ד"עו, מיכאל קורינאלדי' פרופ

  

  ר המועצה הציבורית"יו

  


